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1  Σύσκεψη µε ΕΛ.ΑΣ. για την ανοµία στο ΑΠΘ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-11-2018

Επιφάνεια: 360.39 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

► ► ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Σύσκεψη με 
ΕΛ.ΑΣ. για 
την ανομία 
στο ΑΠΘ
ΛΥΣΗ στο οξύ πρόβλημα της εγκληματικότητας 
στους χώρους του Αριστοτελείου Πανεπιστήμι
ου Θεσσαλονίκης αναζητούν οι Αρχές. Τα απα
νωτά κρούσματα ληστειών, ακόμη και σε βάρος 
καθηγητή, οδήγησαν χθες τον πρύτανη Περικλή 
Μήτκα και τον δήμαρχο, Γιάννη Μπουτάρη, 
στο Αστυνομικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης. Συ
ναντήθηκαν με υψηλόβαθμους αξιωματικούς 
και αποχώρησαν χωρίς να κάνουν δηλώσεις. 
Ωστόσο, είπαν στους δημοσιογράφους ότι θα 
ενημερωθούν με Δελτίο Τύπου. Πράγματι, το 
ΑΠΘ εξέδωσε ανακοίνωση με την οποία ενη
μερώνει για συμμετέχοντες στη συνάντηση και 
«σπαταλά» 20 ολόκληρες λέξεις για την ουσία 
της υπόθεσης. Συγκεκριμένα αναφέρει: «Δια
πιστώθηκε η βούληση όλων των φορέων για 
καλύτερο συντονισμό και εντατικοποίηση των 
ενεργειών, με στόχο την αποτελεσματικότερη 
αντιμετώπιση των προβλημάτων». Σίγουρα πρό

κειται για μία απίστευτα γενικόλογη τοποθέτηση 
για ένα ζήτημα που προβληματίζει όχι μόνο την 
πανεπιστημιακή κοινότητα αλλά γενικότερα την 
πόλη. Τους τελευταίους μήνες, τα στελέχη της 
ΕΛ.ΑΣ. έχουν καταρτίσει συγκεκριμένο πλάνο 
για την αντιμετώπιση της παραβατικότητας στην 
πανεπιστημιούπολη. Ομως, δεν έχουν καταφέρει 
να την ελέγξουν ή να την περιορίσουν.

Ιδιαιτερότητες
Αξιωματικοί της ΕΛ.ΑΣ. αναφέρονται στις χω
ροταξικές ιδιαιτερότητες του ΑΠΘ επικεντρώ
νοντας στις αμέτρητες εισόδους-εξόδους αλλά 
και στη γειτνίασή του με άλλους χώρους που 
έλκουν την παραβατικότητα, όπως είναι η Κα
μάρα και η Ροτόντα. Προχθές πραγματοποιή
θηκε μία ακόμη αστυνομική επιχείρηση στην 
ευρύτερη περιοχή κατά τη διάρκεια της οποίας 
συνελήφθησαν έξι άτομα. Συγκεκριμένα, τρεις

Ελληνες ηλικίας 22, 24 και 33 ετών και τρεις 
αλλοδαποί ηλικίας 19, 28 και 29 ετών, στην 
κατοχή των οποίων βρέθηκαν και κατασχέθηκαν 
μικροδέματα κάνναβης.

Στο προχθεσινό δημοτικό συμβούλιο Θεσ
σαλονίκης ο Γιάννης Μπουτάρης επισήμανε 
την αναγκαιότητα λήψης μέτρων για να «κα
θαρίσει» το πανεπιστήμιο από τους εμπόρους 
ναρκωτικών. «Δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι 
εμείς ως δήμος, ούτε το πανεπιστήμιο. Μόνο 
η Αστυνομία μπορεί», είπε. Αναφερόμενος στο 
θέμα του ασύλου πρόσθεσε πως «ο νόμος είναι 
ξεκάθαρος, όμως έχει πρόβλημα η εφαρμογή 
του. Πρέπει το πανεπιστήμιο να αναλάβει τις 
ευθύνες και να καλεί την Αστυνομία».

Διάβημα του δημοτικού συμβουλίου Θεσσα
λονίκης προς τον πρωθυπουργό, τους αρμό
διους υπουργούς και Αρχές με το οποίο «να 
διατυπώνεται ευθέως ρητή αξίωση για την κα-

«Ο vopos είναι ξεκάθαρε^, 
όμω5 έχει πρόβλημα η 
εφαρμογή του. Πρέπει 
το πανεπιστήμιο να 
αναλάβει ns ευθύνε$ και 
να καλεί την Αστυνομία», 
είπε ο Γ. Μπουτάρη 
αναφερόμενο5 στο άσυλο

τάργηση του νόμου περί ασύλου με τη σημερινή 
μορφή» ζήτησε ο επικεφαλής της μείζονος αντι
πολίτευσης, Σταύρος Καλαφάτης. Οπως τόνισε 
ο κ. Καλαφάτης «αυτή θα ήταν μια σθεναρή 
στάση από πλευράς δήμου», προσθέτοντας πως 
η έκδοση ψηφίσματος που πρότεινε η πρόεδρος 
του δημοτικού συμβουλίου Καλυψώ Γούλα και η 
πραγματοποίηση συνεδρίασης για συμβολικούς 
λόγους στους χώρους του ΑΠΘ, «είναι ασπιρίνες 
για έναν τέτοιου είδους καρκίνο».

Στο μεταξύ, θέση στο ζήτημα έλαβε και η... 
ΠΟΕΔΗΝ, καθώς τρία από τα τελευταία κρού
σματα ληστειών σημειώθηκαν στο ΑΧΕΠΑ, το 
οποίο βρίσκεται στο campus του ΑΠΘ. Η Ομο
σπονδία, αφού πρώτα χαρακτηρίζει το νοσοκο
μείο «ξέφραγο αμπέλι», κάνει λόγο για «ανομία 
λόγω πλημμελούς φύλαξης» με αποτέλεσμα να 
κινδυνεύει η ζωή των εργαζομένων.

ΑΓΓ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  Τριμερής στην ΕΛ.ΑΣ. για το ΑΠΘ
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 33 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-11-2018

Επιφάνεια: 676.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τριμερής 
στην ΕΛ.ΑΣ. 
για το ΑΠΘ
Αστυνομία, πρυτανεία και δήμος συντονίζουν 
τη δράση τους για την αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας στο πανεπιστήμιο, και 
ιδιαίτερα της διακίνησης ναρκωτικών

Του
ΒΑΣΙΛΗ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗ

Τ
η δράση της με τις πρυτανικές 
Αρχές του Αριστοτελείου Πανε
πιστημίου και τον Δήμο Θεσσα
λονίκης συντονίζει η Αστυνομία, η οποία 

εντατικοποιεί τις προσπάθειες για την 
αντιμετώπιση της εγκληματικότητας 
μέσα στο πανεπιστήμιο, και ιδιαίτερα 
της διακίνησης ναρκωτικών, που έχει 
εξελιχθεί σε μάστιγα τα τελευταία δύο 
χρόνια.
Η κοινή δράση θα αναλη- 
φθεί με τρόπο αποφασιστι
κό, αλλά και διακριτικό, 
μακριά από τα φώτα της 
δημοσιότητας, χωρίς να διασαλευτεί η 
ομαλή λειτουργία του ιδρύματος, όπως 
συμφωνήθηκε στη συνάντηση που είχαν 
χθες στο Αστυνομικό Μέγαρο ο πρύτα
νης Περικλής Μήτκας και ο δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης Γιάννης Μπουτάρης με 
την κατά τον τόπον αρμόδια ηγεσία της 
ΕΛ.ΑΣ. Ενδεικτικό είναι ότι καμία από 
τις τρεις πλευρές δεν δημοσιοποίησε 
τίαοτα γιατο περιεχόμενο της σύσκεψης. 
Σύμφωνα με πληροφορίες του «Εθνους», 
αστό συμφωνήθηκε από κοινού, έπειτα 
από προτροπή των εκπροσώπων της 
ΕΛ.ΑΣ., που παρατήρησαν πως η εκτε
ταμένη δημοσιότητα που δόθηκε στο

θέμα από όλες τις πλευρές το τελευταίο 
διάστημα για τη δράση των κυκλωμάτων 
δεν βοήθησε στην προσπάθεια αντιμε
τώπισης του προβλήματος.
Από τις 20 Οκτωβρίου έως τις 12 Νοεμ
βρίου συνελήφθησαν στην περιοχή του 
ΑΠΘ συνολικά 49 άτομα για υποθέσεις 
ναρκωτικών και σχηματίστηκαν 43 δι
κογραφίες, εκ των οποίων οι έξι σε βαθ
μό κακουργήματος. Σύμφωνα με τα 
στοιχεία που έχει δώσει η ΕΛ.ΑΣ. στις 
εισαγγελικές Αρχές, από το 2016 έως 
σήμερα έχουν συλληφθεί 1.774 άτομα 
και έχουν κατασχεθεί πάνω από 60 κιλά 
χασίς, καθώς και άλλα ναρκωτικά.

Αλλα έξι άτομα συνελήφθησαν σε νέα 
αστυνομική επιχείρηση στη Ροτόντα τη 
Δευτέρα. Την ίδια μέραταυτοποιήθηκε 
ο δράστης ληστείας σε βάρος μιας γυ
ναίκας που έκανε ανάληψη χρημάτων 
από το ΑΤΜ τράπεζας στο νοσοκομείο 
ΑΧΕΠΑ, ενώ αναξηςείται ο δράστης της 
επίθεσης και ληστείας σε βάρος καθη
γητή του ΑΠΘ την προηγούμενη ημέρα 
στον ίδιο χώρο. Οπως διευκρινίστηκε 
σε χθεσινή ανακοίνωση της Αστυνομίας, 
η ίδια ενημερώθηκε από τον παθόντα 
7,5 ώρες μετά το συμβάν.

Οι πρυτανικές Αρχές, από 
την πλευράτους, επισημαί
νουν πως το ΑΧΕΠΑ δεν 
αποτελεί πανεπιστημιακό 

χώρο, ενώ το ίδιο ανέφερε σε ανακοί
νωσή της η ΠΟΕΔΗΝ. Η Ομοσπονδία 
κατήγγειλε τις τρεις ληστείες που έγιναν 
μέσα σε ένα τετραήμερο στο ΑΧΕΠΑ, με 
θύματα μια εργαζόμενη στο νοσοκομείο, 
μια φοιτήτρια και τον καθηγητή.
Η απάντηση στο πρόβληματης διακίνη
σης δεν είναι μόνο η καταστολή, υπο
στηρίζει η Μαίρη Μάντση, υπεύθυνη της 
μονάδας επανένταξης του ΟΚΑΝΑ που 
λειτουργεί στο ίδιο νοσοκομείο μέσα 
στην πανεπιστημιούπολη. Η ίδια βρέ
θηκε χθες στο Αστυνομικό Μέγαρο και 
ενημέρωσε τους αστυνομικούς για τις 
δράσεις της δομής και την ομάδα street 

work η οποία δουλεύει 
στους χώρους του πα
νεπιστημίου. «Αν εκδι- 
ωχθούν από το ΑΠΘ, 
πάλι κάπου στον δρόμο 
θα πάνε, δημιουργώ

ντας άλλες πιάτσες» είπε για τους εξαρ
τημένους, υποστηρίζοντας πως η απά
ντηση είναι η δημιουργία εναλλακτικών 
δομών. Η κ. Μάντση ανέφερε πως η 
διακίνηση στο ΑΠΘ αφορά κυρίως την 
ινδική κάνναβη ·

Πάνω, εμπόριο ναρκωτικών απέναντι 
από την πλατεία Χημείου και χρησιμο
ποιημένες σύριγγες στο πάρκο της Φι

λοσοφικής. Κάτω, ο πρύτανης του ΑΠΘ 
Π. Μήτκας και ο δήμαρχος Γ. Μπουτά

ρης συναντήθηκαν χθες στο Αστυνομι
κό Μέγαρο με την ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ.

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Σε 23 ημέρες συνελήφθησαν 
49 άτομα για υποθέσεκ ναρκωτικών 
και σχηματίστηκαν 43 δικογραφίε5

Τα κυκλώματα έχουν 
μοιράσει τους χώρους
Οπως είχε αναδείξει το «Εθνος της Κυριακής» σε πρόσφατο 
δημοσίευμά του, τα κυκλώματα των ναρκωτικών έχουν μοι
ράσει τους χώρους του πανεπιστημιακού campus, με τη δι
ακίνηση χασίς να γίνεται απροκάλυπτα, μέρα μεσημέρι, 
μπροστά στα μάτια δεκάδων μελών της πανεπιστημιακής 
κοινότητας στη δυτική πλευρά (πλατεία Χημείου και παλιά 
Φιλοσοφική). Λίγο πιο διακριτική είναι η διακίνηση κάννα
βης στην περιοχή του Μετεωροσκοπείου στο κέντρο της πα- 
νεπιστημούπολης, ενώ τα «σκληρά» ναρκωτικά κυκλοφορούν 
στους χώρους ανάμεσα στα κτίρια της πολυτεχνικής σχολής 
και πίσω από το ΑΧΕΠΑ.
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1  Αττεργιακή κινητοποίηση σήμερα στις δημόσιες
δομές Υγείας

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-11-2018

Επιφάνεια: 95.75 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Αττεργιακή 
κινητοποίηση 
σήμερα 
στις δημόσιες 
δομές Υγείας

Με προσωπικά ασφαλείας 
θα λειτουργήσουν σήμερα, οι 
δημόσιες δομείς Υγείας, αφού 
γιατροί και νοσηλευτείς απο
φάσισαν 24ωρη απεργία. Η 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Ελλά
δας (ΟΕΝΓΕ), μεταξύ άλλων 
ζητά το σύνολο των αναδρο
μικών και την επαναφορά 
των μισθών στα επίπεδα 
του 2012, μαζικές προσλή
ψεις μόνιμων γιατρών πλή
ρους και αποκλειστικής α
πασχόλησης, ανθρώπινα ω
ράρια 5ήμερο-6ωρο-30ωρο - 
1 εφημερία την εβδομάδα 
και ρεπό την επόμενη μέρα, 
ενίσχυση του δημόσιου συ
στήματος Υγείας. Η Πανελ
λήνια Ομοσπονδία Εργαζο
μένων στα Δημόσια Νοσοκο
μεία (ΠΟΕΔΗΝ) θα πραγμα
τοποιήσει προσυγκέντρωση 
στις 10.00 π.μ. έξω από το 
υπουργείο Υγείας διεκδικώ- 
ντας "να διαγράφουν από το 
Υπερταμείο Αποκρατικοποι
ήσεων οι Δημόσιες Μονάδες 
Υγείας και Πρόνοιας, αυξή
σεις στους μισθούς, διατήρη
ση και επέκταση του Ανθυ
γιεινού Επιδόματος, ένταξη 
στα ΒΑΕ, αύξηση των δημό
σιων δαπανών για την Υγεία 
στο μέσο όρο των χωρών 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης, 
προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού, ανάκτηση Μνημο- 
νιακών απωλειών".
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1  Κλειστές σήμερα οι δημόσιες υπηρεσίες
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-11-2018

Επιφάνεια: 136.88 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κλειστέβ
σήμερα

οιδημόσιεε
υπηρεσίας

Σε πανελλαδική 
απεργία η ΑΔΕΔΥ

ΚΛΕΙΣΤΕΣ θα είναι σήμε
ρα όλες οι δημόσιες υπη
ρεσίες της χώρας εξαετίας 
της 24ωρης πανελλαδικής 
απεργίας που εξήγγειλε η 
ΑΔΕΔΥ, ανπδρώντας στην 
πολιτική της κυβέρνησης.

Οι απεργοί θα πραγμα
τοποιήσουν συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας στην πλατεία 
Κλαυθμώνος, ενώ παράλ
ληλα θα γίνουν κινητοποι
ήσεις από ορισμένες ομο
σπονδίες που ελέγχονται 
από το ΠΑΜΕ.

Οπως αναφέρει σε 
ανακοίνωσή της η Ενωση 
Δημοσίων Υπαλλήλων, δι- 
εκδικεί, μεταξύ άλλων, αυ
ξήσεις στους μισθούς και 
συς συντάξεις, κατάργηση 
του νόμου Κατρούγκαλου, 
αφορολόγητο στα 12.000 
ευρώ, κατάργηση του ΕΝ- 
ΦΙΑ, προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού, καθώς και 
κατάργηση της τροπολογί
ας Γεροβασίλη για την αξι
ολόγηση.

Νοσοκομεία
Στην κινητοποίηση της 
ΑΔΕΔΥ συμμετέχουν, επί
σης, η Ομοσπονδία Ενώ
σεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) και 
η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημοσίων 
Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ).

Σύμφωνα με την ανα
κοίνωση που εξέδωσαν οι 
εργαζόμενοι στα δημόσια 
νοσοκομεία, απαιτούν να 
διαγράφουν από το Υπερ- 
ταμείο Αποκρατικοποιήσε
ων οι Δημόσιες Μονάδες 
Υγείας και Πρόνοιας, ενώ 
παράλληλα διεκδικούν αυ
ξήσεις στους μισθούς, δι
ατήρηση και επέκταση 
του ανθυγιεινού επιδόμα
τος, αύξηση των δημόσι
ων δαπανών για την Υγεία 
στον μέσο όρο των χωρών 
της Ευρωπαϊκής Ενωσης, 
προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού καθώς και έντα
ξη στα Βαρέα και Ανθυγι
εινά Επαγγέλματα (ΒΑΕ). 
Στο πλαίσιο της 24ωρης 
πανελλαδικής απεργίας τα 
μέλη της (ΠΟΕΔΗΝ) οργα
νώνουν και συγκέντρωση 
σας 10 το πρωί έξω από το 
υπουργείο Υγείας.
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1  SOS ΑΠΟ TO ΑΧΕΠΑ ΠΑ ΚΑΤΑ ΣΥΡΡΟΗ ΛΗΣΤΕΙΕΣ ΚΑΙ
ΑΝΟΜΙΑ i

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-11-2018

Επιφάνεια: 709.37 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

SOS ΑΠΟ TO ΑΧΕΠΑ ΠΑ ΚΑΤΑ ΣΥΡΡΟΗ ΛΗΣΤΕΙΕΣ ΚΑΙ ΑΝΟΜΙΑ i
..._____________________________________________ ______________ _ 2ii]
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1  SOS ΑΠΟ TO ΑΧΕΠΑ ΠΑ ΚΑΤΑ ΣΥΡΡΟΗ ΛΗΣΤΕΙΕΣ ΚΑΙ ΑΝΟΜΙΑ i
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-11-2018

Ένας... καθημερινός συναγερμός 
για το ΑΠΘ και τα πέριξ του
Γιάννης Μπουτάρης και Περικλής Μήτκας συναντήθηκαν με την ΕΛΑΣ

Γ
ιάννης Μπουτάρης και Περι
κλής Μήτκας βρέθηκαν με 
την ΕΛΑΣ την ώρα που η κα
τάσταση στο ΑΠΘ (σ.σ. και 
το «γειτονικό» ΑΧΕΠΑ) μοι
άζει να έχει ξεφύγει από κάθε έλεγχο. Οι 
καταγγελίες για ληστείες στο ΑΧΕΠΑ αυ

ξάνονται με την ΠΟΕΔΗΝ να κάνει λόγο 
για «ξέφραγο αμπέλι», την ώρα που η 
ΕΛΑΣ ενημερώνει για δεκάδες συλλήψεις 
τον τελευταίο μήνα. Πάντως, μέχρι στιγ
μής δεν έχει διαφανεί κάποια διαφοροποί
ηση της αντιμετώπισης εντός του Αριστο- 
τελείου, κάτι που σημαίνει πως παρά τον 
θόρυβο που έχει δημιουργηθεί οι συνθή
κες που αντιμετωπίζουν φοιτητές και ερ
γαζόμενοι δεν έχουν αλλάξει.

Ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης, Γιάννης 
Μπουτάρης, και ο Πρύτανης του ΑΠΘ, 
Καθηγητής Περικλής Α. Μήτκας μετέβη- 
σαν χθες στη Γενική Αστυνομική Διεύ
θυνση Θεσσαλονίκης για το θέμα της δια
κίνησης ναρκωτικών και της σχετιζόμενης 
εγκληματικότητας κατά τις νυκτερινές 
ώρες στους υπαίθριους χώρους της πανε- 
πιστημιούπολης. Στη συνάντηση παρευ- 
ρέθηκαν ο Γενικός Επιθεωρητής Αστυνο
μίας Βορείου Ελλάδος, Αντιστράτηγος 
Ανδρέας Αποστολόπουλος, ο Γενικός 
Αστυνομικός Διευθυντής Θεσσαλονίκης, 
Υποστράτηγος Φώτιος Δομζαρίδης, ο 
Βοηθός Γενικού Αστυνομικού Διευθυντή 
Θεσσαλονίκης, Υποστράτηγος Αβραάμ 
Αϊβαζίδης, Διευθυντής Ασφαλείας Θεσ
σαλονίκης, Υποστράτηγος Νικόλαος Ζη- 
σιμόπουλος και, εκ μέρους του ΑΠΘ, ο 
Αντιπρύτανης Έρευνας & Συντονισμού, 
Καθηγητής Θεόδωρος Λαόπουλος.

Μετά τη συνάντηση δεν έγιναν δηλώ
σεις με τους φορείς της πόλης να περιορί
ζονται στην εξής ανακοίνωση: «Κατά τη 
συζήτηση αναλύθηκαν οι πτυχές των εν 
λόγω προβλημάτων που επηρεάζουν την 
ομαλή λειτουργία του Πανεπιστημίου, αλ
λά και την καθημερινή ζωή των πολιτών 
σε μια κεντρική περιοχή της πόλης. Διαπι
στώθηκε η βούληση όλων των φορέων 
για καλύτερο συντονισμό και εντατικοποί
ηση των ενεργειών, με στόχο την αποτε
λεσματικότερη αντιμετώπιση των προ
βλημάτων».

To SOS από το ΑΧΕΠΑ 
για τις ληστείες

Για ανομία και πλημμελή φύλαξη στα

νοσοκομεία κάνει λόγο σε ανακοίνωσή 
της η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ
ΔΗΝ), υπογραμμίζοντας ότι κατά τις τε
λευταίες 4 μέρες έχουν γίνει τρεις ληστεί
ες στο ΑΧΕΠΑ με τραυματισμό εργαζο
μένων. Μάλιστα, η ΠΟΕΔΗΝ καταγγέλ
λει ότι υπάρχουν ακόμη και περιστατικά 
ξυλοδαρμού γιατρών και νοσηλευτών 
«από ασθενείς, συνοδούς που επιδει
κνύουν παραβατική συμπεριφορά» καθώς 
και ότι έχει απειληθεί ακόμη και η ζωή ερ
γαζομένων σε νοσοκομεία, επισημαίνον- 
τας ότι «βγαίνουν πιστόλια (Λαμία) μα
χαίρια (Νίκαια) και άλλα αιχμηρά αντικεί
μενα».

Όπως αναφέρει η ΠΟΕΔΗΝ «Τα τραγι
κά συμβάντα το τελευταίο τετραήμερο 
στο Νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ δείχνουν πια 
ότι η κατάσταση έχει ξεφύγει και η επικιν- 
δυνότητα είναι μεγάλη. Το ΑΧΕΠΑ είναι 
ξεχωριστό Νομικό πρόσωπο και ανήκει 
στο Υπουργείο Υγείας και όχι στο Παιδεί

ας. Γιατί λοιπόν δεν επιλαμβάνεται η 
αστυνομία των παράνομων πράξεων; Η 
Διοίκηση του Νοσοκομείου και το 
Υπουργείο Υγείας φέρουν ακέραια την ευ
θύνη για τις κατ’ επανάληψη ληστείες εκ
μεταλλευόμενοι το Πανεπιστημιακό Ασυ
λο.

Δεν είναι δυνατόν ένα Νοσοκομείο με 
πέντε εισόδους, τεράστιους χώρους να 
διαθέτει μόνο οκτώ φύλακες (έναν στη 
βάρδια) και η Διοίκηση να αρνείται να 
φωνάξει την αστυνομία σε πολλές περι
πτώσεις λόγω Πανεπιστημιακού Ασύλου. 
Στην είσοδο του Νοσοκομείου που βρί
σκεται επί της Αγίου Δημητρίου το τελευ
ταίο τετραήμερο έγιναν ληστείες και πα
ραλίγο να θρηνήσουμε θύματα συναδέλ
φων, την ώρα της ανάληψης χρημάτων 
από το μηχάνημα ΑΤΜ.

• Παρασκευή 9/11/2018 το μεσημέρι 
Νοσηλεύτρια, την χτύπησαν την έριξαν 
πάνω στη τζμμαρία και της έκλεψαν 350 
ευρώ που είχε βγάλει από το μηχάνημα.

Δεν κλήθηκε η Αστυνομία. Δεν ελήφθη- 
σαν μέτρα από τη Διοίκηση του Νοσοκο
μείου.

• Παρασκευή το βράδυ της ίδιας ημέ
ρας συνταξιούχος καθηγητής του Πανεπι
στημίου τον χτύπησαν άσχημα και του 
έκλεψαν 250 ευρώ που είχε βγάλει από το 
μηχάνημα. Δεν κλήθηκε η Αστυνομία. 
Πάλι καμία κίνηση από την Διοίκηση του 
Νοσοκομείου.

• Δευτέρα 12/11/2018 το μεσημέρι επι
τέθηκαν σε φοιτήτρια της Οδοντιατρικής 
Σχολής που έβγαλε χρήματα και της τα 
πήραν. Φώναξε βοήθεια προσέτρεξαν συ
νάδελφοι να τη βοηθήσουν. Ο βιβλιοθη- 
κονόμος του Νοσοκομείου που προσέτρε- 
ξε σε βοήθεια δέχθηκε επίθεση από τον 
ληστή και έφαγε μπουνιές στο πρόσωπο. 
Τον ακινητοποίησαν. Συνελήφθη και την 
άλλη ημέρα αφέθηκε ελεύθερος επειδή 
δεν έγινε μήνυση από τους συναδέλφους 
που λήστεψε. Φοβούνται οι συνάδελφοι. 
Αυτός που τους λήστεψε είναι γνωστός - 
άγνωστος και περιφέρεται συνεχώς στο 
Νοσοκομείο και κλέβει».

Τι δήλωνα ο διοικητής του ΑΧΕΠΑ

Όπως ανέφερε στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ο διοι
κητής του ΑΧΕΠΑ, Αναστάσιος Σπανός ο 
δράστης των δύο εκ των τριών ληστειών 
είναι ένα εξαρτημένο άτομο που περιφε- 
ρόταν γύρω από το νοσοκομείο, συνελή
φθη χτες το μεσημέρι από υπαλλήλους 
του Νοσοκομείου, παραδόθηκε στην 
Αστυνομία και αναγνωρίστηκε από θύμα
τά του, αλλά αφέθηκε ελεύθερος λόγω 
παρέλευσης της προθεσμίας του αυτοφώ
ρου. Όπως είπε ο κ.Σπανός, ο δράστης 
διέπραξε μία ληστεία το μεσημέρι της πε
ρασμένης Παρασκευής με θύμα εργαζό

μενη του νοσοκομείου και μία χτες το με
σημέρι με θύμα μία φοιτήτρια. Αλλη μία 
ληστεία έγινε την περασμένη Πέμπτη, με 
θύμα συνταξιούχο καθηγητή πανεπιστημί
ου, ο οποίος όμως δεν προσήλθε για την 
αναγνώριση του δράστη.

Ο διοικητής του ΑΧΕΠΑ επισήμανε ότι 
σημειώνονται κλοπές στο νοσοκομείο, κυ
ρίως στο ασανσέρ, όπου πορτοφολάδες 
επωφελούμενοι από την πολυκοσμία κλέ
βουν πορτοφόλια κυρίως από ηλικιωμένα 
άτομα. Ανέφερε ακόμη ότι σε ημέρες εφη
μερίας δεν είναι δυνατόν να κλειδώνουν 
οι κλινικές και για αυτό γίνονται κλοπές 
από τους θαλάμους όπου νοσηλεύονται 
ασθενείς. Υπογραμμίζοντας ότι το θέμα 
των κλοπών είναι διαχρονικό, ανέφερε ότι 
δεν είναι ένα θέμα που έχει σχέση με τη 
φύλαξη του νοσοκομείου (το οποίο όπως 
είπε φυλάσσεται) και πρόσθεσε ότι δεν 
μπορεί να λυθεί με την τοποθέτηση καμε- 
ρών για λόγους προσωπικών δεδομένων 
των ασθενών.

Η ανακοίνωση της ΕΛΑΣ
για συλλήψεις

Σύμφωνα με την ανακοίνωση της 
ΕΛΑΣ, οι αρμόδιες Υπηρεσίες της Γενι
κής Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσσαλονί
κης ενεργούν καθημερινά ελέγχους στο 
ΑΠΘ. Συνολικά, από 20 Οκτωβρίου έως 
12 Νοεμβρίου 2018, έχουν συλληφθεί 
(49)άτομα για υποθέσεις ναρκωτικών και 
έχουν σχηματισθεί (43) δικογραφίες από 
τις οποίες οι (6) σε βαθμό κακουργήμα
τος. Επιπλέον, την 12 Νοεμβρίου 2018 
προσήχθη στο Τμήμα Ασφαλείας Λευκού 
Πύργου ημεδαπός, σε βάρος του οποίου 
σχηματίσθηκε ποινική δικογραφία για λη
στεία, που διαπράχθηκε την 9 Νοεμβρίου 
2018 σε βάρος ημεδαπής κατά τον χρόνο 
ανάληψης χρημάτων από το ΑΤΜ του 
ΑΧΕΠΑ. Όσον αφορά παρόμοια υπόθεση 
ληστείας, που διαπράχθηκε σε βάρος ημε- 

[ δαπού την 12:30 ώρα της 8 Νοεμβρίου 
\ 2018 στο ίδιο ΑΤΜ, σημειώνεται ότι η 
| Ελληνική Αστυνομία ενημερώθηκε την 
| 20:00 ώρα της ίδιας ημέρας από τον πα- 
| θόντα, ενώ οι έρευνες για την ταυτοποί

ηση του δράστη βρίσκονται σε εξέλιξη. Οι 
1 δράσεις αυτές, που εντάσσονται στο ευρύ- 
| τερο επιχειρησιακό σχέδιο της Ελληνικής 
ί Αστυνομίας για την καταπολέμηση των 
) ναρκωτικών, θα συνεχιστούν με αμείωτη 
I ένταση.
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1  Κατεβάζουν ρολά δημόσιες υπηρεσίες και
νοσοκομεία

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-11-2018

Επιφάνεια: 116.37 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κατεβάζουν 
ρολά δημόσιες 
υπηρεσίες και 
νοσοκομεία
Κλειστές θα είναι σήμερα οι δη
μόσιες υπηρεσίες της χώρας 
εξαιτίας της 24ωρης πανελλα
δικής απεργίας που εξήγγειλε 
η ΑΔΕΔΥ.

Οι απεργοί θα πραγματοποι
ήσουν συγκέντρωση διαμαρτυ
ρίας στην πλατεία Κλαυθμώ- 
νος, ενώ θα γίνουν κινητοποιή
σεις από ομοσπονδίες που ελέγ
χονται από το ΠΑΜΕ.

Σε ανακοίνωσή της η Ενω
ση Δημοσίων Υπαλλήλων διεκ- 
δικεί αυξήσεις σε μισθούς και 
συντάξεις, κατάργηση του νό
μου Κατρούγκαλου αφορολό
γητο στα 12.000 ευρώ, κατάρ
γηση του ΕΝΦΙΑ και της τροπο
λογίας Γεροβασίλη για την αξιο
λόγηση και προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού.

Στην κινητοποίηση συμμετέ
χουν η Ομοσπονδία Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλά
δας και η Πανελλήνια Ομοσπον
δία Εργαζομένων Δημόσιων Νο
σοκομείων. Οι εργαζόμενοι στα 
νοσοκομεία, οργανώνουν συ
γκέντρωση στις 10 π.μ. έξω από 
το υπουργείο Υγείας.
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